
Protokół Nr  XXIX  /2012 
z obrad sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 28 grudnia 2012 roku 
 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. 
Powitał wszystkich zebranych na ostatniej sesji roku 2012. 
Stwierdził iż obecnych jest 14 radnych, jeden nieobecny. Na sekretarza obrad 
zaproponował radnego Zbigniewa Gładkiego. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Odczytał wniosek Burmistrza o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały  
zmieniająca uchwałę własną Nr XXVII/190/2012 w sprawie określenia wysokości 
stawek podatku od nieruchomości, proponuję jako pkt. 14. 
głosowanie 
14 głosów – za 
Odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności  Burmistrza Sędziszowa  za 2012 rok. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Uchwała w  sprawie zmian w WPF na lata 2012 – 2020. 
8. Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 rok. 
9. Uchwała w sprawie WPF na lata 2013 – 2020. 
10. Podjecie uchwały budżetowej na rok 2013: 

            – odczytanie projektu uchwały budżetowej, 
            – odczytanie opinii w sprawie projektu budżetu przedstawionej przez  
               przewodniczącego Komisji Budżetowej, 
            – odczytanie opinii RIO o projekcie uchwały budżetowej oraz o prognozie długu, 
            – dyskusja nad projektem uchwały budżetowej, 
            -  głosowanie nad uchwałą budżetową. 
       11. Uchwała w sprawie zmian w Statucie MGOZ w Sędziszowie. 
       12. Uchwała w sprawie określenia wynagrodzenia za inkaso łącznego zobowiązania  
             pieniężnego. 

13. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustanowienia zasad, na jakich 
przewodniczącym organów wykonawczych jednostek pomocniczych będzie 
przysługiwała dieta. 

14. Uchwała zmieniająca uchwałę własną Nr XXVII/190/2012 w sprawie 
określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

15. Odpowiedzi na interpelacje. 
16. Wolne wnioski i dyskusja. 
17. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie  
14 głosów – za 
Ad. 4 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 



Głosowanie 
14 głosów – za 
Ad. 5 
Burmistrz odczytał sprawozdanie z działalności za 2012 rok. 
Podsumowując rok 2012 osobiście uznaję go za dobry dla gminy mimo wielu 
problemów jakie mieliśmy do rozwiązania. Uporządkowaliśmy sprawę targowiska , 
podpisujemy umowę na dzierżawę, reorganizacja szkół, prowadzimy 3 przedszkola 
wiejskie, przygotowania do wprowadzenia ustawy o odpadach. Dziękuję Radzie 
Miejskiej za współpracę, za mądre i rozważne decyzje finansowe. Zawsze podejmując 
decyzje musimy patrzeć aby służyły one ludziom. Podziękował Sołtysom, 
pracownikom Urzędu, Kierownikom jednostek organizacyjnych OPS, OSiR, ZUK, 
SCK, MGOZ, przedsiębiorcom, rolnikom, organizacjom społecznym, instytucjom 
działającym na rzecz bezpieczeństwa i porządku publicznego Policji, PSP i OSP. 
Pan Przewodniczący 
- zapytał czy są pytania do przedstawionego sprawozdania Burmistrza? 
Radna B. Wójcik 
- z informacji dowiadujemy się o sprzedaży działek przy Spółdzielczej, 
-  podpisanie umowy z właścicielem placu targowego, chcielibyśmy się zapoznać z 
zapisami umowy dotyczące rozliczeń. 
Pan Burmistrz 
- działki przy Spółdzielczej zabudowane garażami, 
- po kilku spotkaniach i negocjacjach przygotowaliśmy umowy na rezerwację z 
kupcami, główna umowa jest przygotowana i będzie dzisiaj podpisana. Opłatę targową 
w 100% zbiera gmina, z rezerwacji pokrywamy nasze koszty i odprowadzamy VAT, 
pozostała kwota jest dzielona. Merytorycznie mamy uporządkowane tak jak 
chcieliśmy, umowa jest prawnie dopracowana. 
Radny J. Strzelec 
- większość w sprawozdaniu zajmuje oświata i opieka społeczna, mało mówi się o 
zakładach, na te 2 działy idzie bardzo dużo pieniędzy, pomimo reformy na oświatę 
nasz udział nie zmniejsza się. Podnosimy podatki ale dokąd tak ma być, czy podjęte 
środki naprawcze w oświacie coś dały, na co brakuje na pensje czy utrzymanie? 
Pan Burmistrz 
- przedstawiłem sprawozdanie z tego co realizujemy jako gmina, wiele robimy w 
zakresie wspomagania zakładów pracy aby funkcjonowały, są to różne formy. 
Naszemu SEFAKO groziła sprzedaż, naszym staraniem było aby to była Polska firma. 
Pomagamy inwestorom w sprawie występowania do programów gdzie można zdobyć 
pieniądze. Podatki podnieśliśmy o niecałą inflację, w innych gminach są dużo wyższe. 
Cały czas w oświacie są działania naprawcze a radny wraca do reorganizacji 
Mstyczowa, nie było wyjścia tam było 27 uczniów. Szkoły prowadzone przez 
Fundację funkcjonują bardzo dobrze dzieci są zadowolone. Stawki wynagrodzeń 
narzuca KN, niesprawiedliwe są zarzuty że czegoś nie robimy, szkoły i przedszkola 
funkcjonują bardzo dobrze. 
Radny J. Strzelec 
- Pan mnie nie zrozumiał albo nie chce zrozumieć, nie odpowiedział Pan czy 
występuje do Wojewody o subwencję, 
- rozrobić żeby tyle nie wydawać na opiekę społeczną, 



- firmy prywatne powinny prosperować  a nie upadać, 
- w ubiegłym roku dołożyliśmy do oświaty 3mln i teraz też 3mln. 
Pani A. Porębska 
- było 3,5 mln ale gdyby nie wprowadzone zmiany to byłoby 5 mln, pensje i pochodne 
rosną. 
Pan Burmistrz 
- na zadania własne dostaliśmy od Wojewody , to o co można występujemy do MEN  
na odprawy 152tys. nie tracimy żadnej szansy aby pozyskać dodatkowe środki jeśli to 
możliwe. Wojewoda na oświatę nie da pieniędzy. Zwracaliśmy się do 
parlamentarzystów w sprawie sposobu naliczania subwencji, mówią abyśmy składali 
do Trybunału Konstytucyjnego. 
Radny W. Tabor 
- czy na dziś Burmistrz wie ile będzie zwolnień w SEFAKO? 
Pan Burmistrz 
- na dziś przyjęli takie rozwiązanie, że w I kwartale każdy pracownik weźmie tydzień 
urlopu bezpłatnego. Prezes już pytał o podatek, powiedziałem że możemy przesunąć 
termin płatności. 
Ad. 6 
Radny W. Tabor 
- sprawę rozwiązania problemu z działką p. Adamskiego zgłaszam już od kilku lat aby 
móc zrobić drogę do PALKO. 
Radny J. Strzelec 
- na drodze powiatowej Przełaj między posesjami 67 – 68 powstało duże zapadlisko. 
Radny D. Juszczyk 
- proszę o wystąpienie do ZDP o przestawienie znaku ograniczenia prędkości przed 
zakrętem w stronę CPN k/posesji p. Piłat. 
Radny W. Tabor 
- ul. Majowa od drogi powiatowej ustawić ograniczenie tonażu do 10t. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- przy ul. Jędrzejowskiej zapadła się studzienka prośba o naprawę. 
- zmienić czas świecenia bo za wcześnie gasną, 
- - wyciąć drzewa k/Beno. 
Radny J. Sroka 
- przekazał prośbę kierowców dowożących dzieci do szkoły w Tarnawie aby załatać 
dziury od p. Palimąka do drogi Bugaj – Czekaj i podciąć zwisające gałęzie po 
utrudniają przejazd, 
- drogę Tarnawa – Marianów odśnieżać na bieżąco i posypywać, 
- naprawić zapadniętą kratkę odwadniającą w Tarnawie k/ M. Stefańczyk. 
Ad. 7 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w WPF na lata 2012 – 2020. 
Głosowanie 
14 głosów – za                   uchwała Nr XXIX/213/2012 
Ad. 8 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 rok. 



Głosowanie 
14 głosów – za            uchwała Nr XXIX/214/2012 
Ad. 9 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę w sprawie WPF gminy Sędziszów na lata 2013 – 2024. 
Musimy wydłużyć prognozę do 2024 roku bo wskaźniki nie wychodzą, teraz 
dopuszczalna spłata była 15%, na 2013 jest 11,67% od 2014 jest 6,84% a wskaźniki 
nie wychodzą. Do budżetu 2013 wstawiamy sprzedaż działki w Sosnowcu, wycena 
była na 1,7mln, pierwszy przetarg nie wyszedł teraz do II dajemy kwotę 700tys, może 
uda się sprzedać. Między dochodami bieżącymi a wydatkami jest różnica ponad 2mln. 
Odczytała opinię RIO o WPF na lata 2013 – 2024  opinia negatywna o prognozie z 
dnia 15 listopada. Dokonane zmiany w budżecie na 2013 rok zmieniają sytuację 
opisaną w opinii. 
Radna B. Wójcik 
- poprosiła o wyjaśnienie negatywnej oceny. 
Pani Skarbnik 
- uchwała RIO mówi, że gdy zostawimy w takim stanie jak pierwotnie to nie będziemy 
mogli uchwalić budżetu na 2014 rok. Musimy tak zmniejszyć spłatę żeby spełnić 
wskaźniki i dlatego wydłużamy czas spłaty. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie WPF na lata 2013 – 2024. 
Głosowanie 
14 głosów – za             uchwała Nr XXIX/215/2012 
Ad. 10 
Pani Skarbnik 
- odczytała projekt uchwały budżetowej na 2013 rok. 
Radny W. Tabor 
- odczytał opinię Komisji Budżetowej o projekcie budżetu – opinia pozytywna. 
Pani Skarbnik 
- odczytała uchwałę RIO o projekcie budżetu gminy Sędziszów na 2013 rok – opinia 
pozytywna. 
Pan Przewodniczący 
- otworzył dyskusję nad projektem uchwały budżetowej. 
Radny J. Strzelec 
- zgłosił wniosek formalny do działu Transport i Łączność – budowa dróg 
wewnętrznych, mój okręg jest osłabiony o zadanie pn. „budowa drogi od p. 
Ostrowskiego w kierunku szkoły Mstyczów” – kontynuacja zadania. 
Pan Burmistrz 
- proszę aby nowych zadań przy tych uwarunkowaniach finansowych nie wprowadzać, 
większość dróg w tamtym okręgu zrobiliśmy Karczowice, do cmentarza, Przełaj 
Czepiecki. To co trzeba było na tym odcinku jest zrobione, skąd weźmiemy pieniądze 
żeby nie zmieniać budżetu. 
Zadania zaplanowane na miarę możliwości, obcinaliśmy plany jednostkom a może się 
okazać w ciągu roku, że trzeba będzie oddawać bo braknie na funkcjonowanie. 



Musimy patrzeć na sytuację w zakładach pracy, każde 20 – 30tys może nam zburzyć, 
nie wiadomo co będzie z podatkiem z SEFAKO. Zawsze zakładaliśmy ściągalność 8- - 
90% podatków a teraz do planu przyjmujemy 100%. 
Pan Przewodniczący 
- uważam że budżet jest trudny, napięty ale wszystko w miarę możliwości 
zabezpieczone. Co będzie jeśli teraz każdy radny wstąpi z wnioskiem o odcinek drogi. 
Nad projektem pracowały Komisje i nie wniosły zastrzeżeń, RIO zaopiniowała projekt 
pozytywnie. 
Radny J. Strzelec 
- wniosek padł tylko jeden, w ub.r też był wniosek o przeniesienie 100tys. z dróg, 
przekładamy na inne zadania i nic się nie zawaliło. Wziąłem dane z podatków jakie 
płacą sołectwa . złożyłem wniosek proszę Burmistrza o rozpatrzenie. 
Radny M. Mentel 
- wnioski do budżetu składaliśmy miesiącach IX – X, wypracowaliśmy pewien 
konsensus, cięcia były dość znaczne. Jeśli przegłosujemy jeden wniosek jestem 
pewien że będą zgłoszone następne. Pracowaliśmy nad budżetem dość długo, nikt nie 
jest do końca zadowolony, każdemu jeszcze coś by się przydało. Próbujemy targać to 
co zostało ustalone, ja też zrezygnowałem z pewnych rzeczy. Wniosek będzie 
głosowany, jeśli przejdzie to znów życzenia się posypią. 
Radna B. Wójcik 
- nic się nie stanie jeśli przegłosujemy z zapisem do protokołu, że jeśli przetarg 
wyjdzie korzystnie to z tych środków które zostaną będą przeznaczone na tą drogę. 
Nie bądźmy złośliwi drugi rok, w ubiegłym roku chodziło o 8tys. teraz o 120mb drogi. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie wniosek radnego Strzelca 
Głosowanie 
2 głosy – za 
9 głosów – przeciw 
3 głosy – wstrzymujące się 
Radny J. Strzelec 
- dziękuję za werdykt i teraz dyskutujemy, buduje się drugą remizę gdy mamy PSP w 
Rynku, czy to jest logiczne? 
Gdy ja chcę 120m drogi mówicie, że chcę zburzyć budżet. Kolega Mentel na Komisji 
Budżetowej też powiedział że jest to wyrzucanie pieniędzy, mając strażnicę PSP w 
Rynku budujemy następną remizę. Do pożaru jeździ OSP Rynek bo PSP nie wyjeżdża. 
Mieliśmy Pogotowie co Pan jako gospodarz zrobił żeby nie wyszło z budynku PSP. 
Dziś do pożaru jedzie straż i pogotowie, zmieni się Komendant PSP i i okaże się że 
posterunku w Sędziszowie nie będzie, zostanie budynek który można przejąć. 
Składam wniosek aby budowę Remizy OSP Rynek odłożyć w związku z trudną 
sytuacją finansową na 2014 rok. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- do każdego pożaru jedzie PSP i to przez nich jesteśmy powiadamiani. My nie 
budujemy remizy tylko dobudowujemy sanitariaty, bo na dziś wracając po akcji to 
wodę mamy w rzece. Nasza remiza od kilku lat jest odkładana, my tylko chcemy żeby 
wracając z akcji było się gdzie umyć w godnych warunkach. Nie wyobrażam sobie 



likwidacji jednostki PSP przy szerokim torze gdzie przewożone są materiały 
niebezpieczne. 
Pan Burmistrz 
- jest kilka elementów które należy omówić tj. rozbudowa garażu na pomieszczenie 
wielofunkcyjne, którego OSP nie posiada nawet żeby zrobić zebranie wiejskie. 
Słuszne do mnie uwagi że przez tyle lat tych warunków nie poprawiliśmy. Wydawało 
się że uda się pozyskać środki zewnętrzne a okazało się że nie pozyskamy z PROW. 
Nadszedł ostateczny czas żeby to zrobić, projekt mamy na 2 lata, chcemy aby tam był 
lokal wyborczy, wg mnie powinno to być zrobione. Pogotowie odeszło z PSP ale ja 
mogłem tylko prosić a ostateczną decyzję podejmuje kto inny. Wojewódzka PSP 
chciała od Pogotowia 80tys. miesięcznie i nie dogadali się. Kontrakt dla Pogotowia 
kończył się i musieli szybko decydować gdzie się przenieść, przyjęła ich Przychodnia 
Rodzinna remontują budynek pod ten cel. Nie wyobrażalne jest gdyby nawet PSP 
chciała przekazać nam budynek to czy stać nas na 15tys. miesięcznie na jego 
utrzymanie. Na przeniesienie biblioteki z Rynku, PSP nie zgadza się. Będę jeszcze w 
tym temacie rozmawiał. W uchwale już przyjęliśmy tam pkt wyborczy. 
W innych sołectwach są świetlice, remizy oni za długo już czekali, powinno to być już 
wcześniej zrobione. 
Pan Przewodniczący 
- co roku ten temat był podnoszony i ciągle go odkładaliśmy. 
Poddał pod głosowanie wniosek o przełożenie rozbudowy strażnicy w Rynku na 2014 
rok. 
Głosowanie 
1 głos – za 
11 głosów – przeciw 
2 głosy – wstrzymujące się 
Głosowanie uchwały budżetowej gminy Sędziszów na 2013 rok 
12 głosów – za 
1 głos – przeciw                   uchwała Nr XXIX/216/2012 
Ad. 11 
Pani A. Skiba 
- odczytała uchwałę w sprawie zmian w Statucie MGOZ w Sędziszowie. 
Ustawa o zmianie ustawy o działalności leczniczej wprowadza zmiany, które do końca 
roku muszą być wprowadzone. 
Głosowanie 
13 głosów – za                uchwała Nr XXIX/217/2012 
Ad. 12 
Pan Burmistrz 
- po analizie dochodów z inkasa i po przeanalizowaniu na Komisjach podjęliśmy aby 
w tych najmniejszych sołectwach podnieść o 2% wynagrodzenie za inkaso a w 
największych zmniejszyć o 1% gdzie średnio miesięcznie jest 1000zł, to wielkiej 
różnicy nie uczyni. 
Odczytał załącznik do uchwały z wykazem procentowym inkasa. 
Sołtysi prosili o podniesienie diety na 150zł, nie możemy tyle z uwagi na trudną 
sytuację. Proponujemy wzrost diety o 20zł miesięcznie. 
Pan Przewodniczący 



- odczytał uchwałę w sprawie określenia wynagrodzenia za inkaso łącznego zobowiązania  
pieniężnego. 
Głosowanie 
12 głosów – za                uchwała Nr XXIX/218/2012 
Ad. 13 
Pan Przewodniczący 
- odczytał Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustanowienia zasad, na jakich 
przewodniczącym organów wykonawczych jednostek pomocniczych będzie 
przysługiwała dieta. 
Głosowanie 
12 głosów – za             uchwała Nr XXIX/219/2012 
Ad. 14 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę zmieniająca uchwałę własną Nr XXVII/190/2012 w sprawie 
określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
Głosowanie 
13 głosów – za               uchwała Nr XXIX/220/2012 
Radny J. Strzelec 
- dlaczego jest ta zmiana? 
Pani Skarbnik 
- ponieważ w uchwale w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości między 
wyrazami wodne i retencyjne był przecinek a nie powinien. U nas nie ma takiego 
podatku ale uchwała musi być. 
Ad. 15 
Pan Burmistrz udzielił odpowiedzi na interpelacje radnych: 
Pan W. Tabor – uregulowanie sprawy z p. Adamskim, dotyczy dojazdu do strzelnicy 
w kierunku posesji Pracoń, Wątor – nasza jest droga Spółdzielcza i część reszta 
prywatna, Lasów Państwowych i PKP. Nie wiadomo z której strony robić drogę bo 
sprawy własnościowe nieuregulowane. Przez teren p. Adamskiego biegnie droga ok. 
240mb w kierunku PALKO. Część właścicieli chce przekazać grunt nieodpłatnie, my 
musimy tą drogę przejąć tj. wykupić hipotekę z KRUS 16tys. + nasze podatki. 
Przekażę geodecie aby zajął się tą sprawą. 
Radny W. Tabor 
- prawdopodobnie jest chętny na kupno tej działki. 
Pan J. Strzelec – wystąpimy ponownie do ZDP o zajęcie się tą drogą. 
Pan D. Juszczyk – w sprawie przestawienia znaku wystąpimy do Komisji Ruchu 
Drogowego, 
Pan Z. Adamski – zmienimy czas świecenia się lamp ulicznych, skrócimy o godzinę. 
Pan J. Sroka – postaramy się w styczniu załatać dziury szlaką , 
- gałęzie podetniemy, 
- uważam że ZUK utrzymuje drogi w odpowiedniej przejezdności, 
- wystąpimy do ZDP o naprawę zapadniętej kraty. 
Ad. 16 
Pan Przewodniczący 
- odczytał pisma Bogumiły i Edmunda Woźniak z ul. Przemysłowej 18,  
1) z dnia 19 grudnia 2012 roku jako interpelacja obywatelska –  



2) z 27 grudnia 2012 nawiązujące do poprzedniego , zmiana sformułowania zamiast 
„interpelacja” na pytania. 
Pisma stanowią załącznik do protokołu z obrad. 
Przewodniczący skierował pisma do Komisji Drogownictwa, Transportu i 
Infrastruktury celem wypracowania sposobu rozwiązania zgłoszonego problemu. 
- odczytał odpowiedź Burmistrza na zalecenia pokontrolne przyjęte decyzją sesji z 
26.10.2012 roku, a skierowane do kierowników jednostek organizacyjnych gminy 
(pismo stanowi załącznik do protokołu), 
- odczytał podziękowania od rodziców Agnieszki Sroka za życzliwość i pomoc w 
zorganizowaniu koncertu charytatywnego. 
Pan Burmistrz 
- poruszył sprawę zakupu pieca CO dla szkoły w Krzcięcicach, wydatek inwestycyjny 
jest po naszej stronie. Firma EKRAN naprawiła piec ale pękł w następnym miejscu i 
będziemy musieli kupić następny. Wnioskują o zakup pieca olejowego o mocy 
120KW, poprzedni był 60KW był za słaby. Fundacja wyliczyła że bardziej opłaca się 
olejowy. 
Radny Z. Konieczny 
- olejowe ogrzewanie jest bardzo drogie. 
Radny J. Strzelec 
- zadał pytanie Pani Sekretarz, czy opinię czytaną przez Przewodniczącego Komisji 
Budżetowej, czy sam podejmuje decyzję, czy powinna być głosowana przez Komisję? 
Pani Sekretarz 
- to jest wniosek wypracowany przez Komisję Budżetową.. 
Radny J. Strzelec 
- było wspólne posiedzenie Komisji Budżetowej i Rewizyjnej ale głosowania nie było, 
między wierszami Przewodniczący mówił że przygotuje opinię. Jeśli tak jest że 
Przewodniczący czyta jakiś paszkwil bez uzgodnień z resztą Komisji, szanujmy się 
wzajemnie. 
Pan Burmistrz 
- Komisje trwały od godz. 900 przez kilka godzin, pracowaliśmy nad wszystkimi 
poprawkami, był kompromis i zgoda i było mówione że będzie pozytywna opinia 2 
Komisji. Mieliśmy wszystko uzgodnione, ponieważ nie byłem do końca nie wiem czy 
było formalnie przegłosowane. 
Pan M. Mentel 
- byłem do końca posiedzenia, nie mogę się zgodzić z nazwą „paszkwil” bo ona 
odnosi się do czegoś innego. To co rzekł kolega Strzelec nie ma nic wspólnego z 
szacunkiem do kolegi Tabora, tylko takie szczypanie.był konsensus co do pozycji w 
budżecie. Nie było głosowania kto za kto przeciw ale było pytanie czy są odmienne 
zdania i nikt takiego nie wniósł. Przewodniczący miał prawo napisać opinię w imieniu 
Komisji. 
Radny S. Łazarski 
- zgadza się wszystko, wyszedłem o 1500  do tego momentu nie było głosowania. 
Zdziwiła mnie uwaga Burmistrza, że nasze wnioski były w większości akceptowane. 
Składając wniosek do budżetu powinno się wskazać źródło finansowania. Nie 
słyszałem wniosku że zaoszczędziliśmy tyle i tyle to proszę przeznaczyć mi na drogę, 
gdyby taki wniosek padł na pewno poparłbym go, nie na sesji takie ustalenia. 



Radny J. Strzelec 
- zadałem pytanie Pani Sekretarz. 
Pani Sekretarz 
- powinno być głosowanie celem potwierdzenia, że opinia jest zgodna z 
wypracowanymi wnioskami. 
Pan S. Łazarski 
- poruszył problem wałęsających się lisów na oś. Skarpa, proszę uruchomić służby 
które powinny się tym zająć. 
Ad. 17 
Przewodniczący zamknął obrady XXIX sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
 

Na tym protokół zakończono 
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